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 Illuusio, Uusi ylioppilastalo 

 Yhdistyksen vuosikokous 2024 

 Läsnä: 

 Heini Petäjistö 

 Teemu Mustonen, Putkinotko ry 

 Val�eri Iivarinen 

 Venla Virtanen 

 Daniel Dekker, Fibula ry 

 Karoliina Valalehto, NEFA-Helsinki ry 

 Lina Hämynen, Umlaut ry 

 Viivi Poikulainen, Aspek� ry 

 Agneta Trux (lii�yi ajassa 18.12) 

 Eveliina Weidenbacher 

 Vanessa Quednau 

 Fanny Mar�la, Siula ry 

 Zoom: 

 Aapo Grönroos 

 Tony Brusin, Sub ry 

 Edith Ylönen, Kronos ry (lii�yi ajassa 18.30) 

 Noa Ukkola, Mythos ry (lii�yi ajassa 18.30) 

 1.  Kokouksen avaus 

 Kokous ava�in ajassa 18.14. 



 2.  Valitaan kokouksen puheenjohtaja, sihteeri, kaksi pöytäkirjan tarkastajaa sekä 
 kaksi ääntenlaskijaa 

 Kokouksen puheenjohtajaksi vali�in Eveliina Weidenbacher. 

 Kokouksen sihteeriksi vali�in Heini Petäjistö. 

 Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi vali�in Karoliina Valalehto ja 
 Daniel Dekker. 

 3.  Todetaan kokouksen päätösvaltaisuus ja laillisuus 

 Kokous tode�in lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 Paikalla oli kahdeksan (8) valtakirjalla varuste�ua äänioikeute�ua. 

 4.  Hyväksytään esityslista työjärjestykseksi 

 Toiminnantarkastajien lausunto ei ole valmistunut, joten se siirretään seuraavaan 
 ylimääräiseen yhdistyksen kokoukseen. Esitetään toimintakertomus tässä 
 kokouksessa, mu�a vastuuvapaudesta pystyy pää�ämään vasta ensi kokouksessa. 

 Poistetaan kohdasta 5 �lit ja toiminnantarkastajien lausunto. 

 Poistetaan kohta “6. Päätetään �linpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden 
 myöntämisestä hallitukselle ja muille �livelvollisille”. 

 Päätös:  Esityslista hyväksy�in kokouksen työjärjestykseksi. 

 5.  Esitetään toimintakertomus 

 Vuoden 2023 paikalla oleva hallitus esi�eli toimintakertomuksen. 

 Edith Ylönen (Kronos ry) lii�yi Zoomiin klo 18.30. 

 Noa Ukkola (Mythos ry) lii�yi Zoomiin klo 18.30. 

 6.  Käsitellään hallituksen laa�ma toimintasuunnitelma 

 -  Vanessa Quednau aloi� toimintasuunnitelman esi�elyn. Hallituksessa on 
 tällä hetkellä puheenjohtajan lisäksi 8 ihmistä ja 4 virkailijaa. Lisäksi on 
 Huomisen humanis�-kampanjan parissa työskenteleviä henkilöitä. Tänä 



 vuonna panostetaan hallituksen jaksamiseen. Lisäksi keskitytään 
 edunvalvontaan ja laulukirjauudistukseen. Vies�ntää halutaan parantaa 
 en�sestään. 

 -  Agneta Trux esi�eli talousosuuden. Tänä vuonna vaihdetaan pankkia, koska 
 nykyinen pankki lope�aa toimintansa Suomessa. Hankitaan mahdollises� 
 järjestölle pankkikor�, mikä selkey�äisi rahaliikenne�ä. Tavoi�eena on myös 
 selkey�ää käteisen käy�öä. Aikaisempien vuosien tavoin, käytössä on kaksi 
 �liä: pää�li ja humanis�klusterin käy�ö�li. Ei tavoitella voi�oa, mu�a 
 varotaan, e�eivät menot kasva liian suuriksi. 

 -  Fanny Mar�la esi�eli �lasektoria. Pöytäfu�s on uusi lisäys klusterilla. 
 Klusterikoulutuksia on jo pide�y, mu�a niitä pitäisi vielä pitää. Yritetään tehdä 
 klusterille hankintoja, kun se on taloudellises� mahdollista. Tänä vuonna on 
 myös tarkoitus mahdollises� nostaa �lamaksuja inflaa�on vuoksi. 
 Orientaa�oviikon ja ensimmäisen opiskeluviikon �lavaraukset pidetään 
 tänäkin vuonna eri varauskierroksella. 

 -  Fanny Mar�la esi�eli tapahtumia. A�er ski-bileet pide�in tällä viikolla. Tänä 
 vuonna tarkoituksena on yri�ää osallistaa jäsenjärjestöjäkin tapahtumien 
 suunni�eluun. Halutaan sekä järjestää edeltäviltä vuosilta tu�uja tapahtumia 
 e�ä ideoida uusia. 

 -  Fanny Mar�la esi�eli kul�uurisektoria. Pyritään järjestämään ekskursioita 
 erinäisiin kul�uuritapahtumiin. Vuoden ensimmäinen kul�uuritapahtuma on 
 ekskursio Humanis�speksiin. Kul�uurivinkkejä jaetaan edelleen 
 Instagramissa. Humanis�en kul�uuriapprot on Humanis�cumin suurin 
 kul�uuritapahtuma, ja se järjestetään tänäkin syksynä jäsenjärjestöjen avulla. 

 -  Tony Brusin esi�eli opintosektoria. Tarkoituksena on rakentaa yhtey�ä ja 
 näkyvyy�ä opiskelijoiden, dekanaa�n ja �edekunnan johdon välille. Pyritään 
 parantamaan vies�ntäyhteyksiä. Avustetaan mahdollisimman paljon 
 Symposion ry-järjestöä an�ikin kul�uurin opetuksen säily�ämisen puolesta. 
 Tulevana maanantaina mielenilmaus aiheesta. Lisäksi halutaan tuoda esille 
 opiskelijoiden erilaisia tarpeita. Opintotoimikunta yritetään herä�ää eloon, ja 
 vies�ntäalustoina käytössä on sähköpos� ja Telegram-ryhmä. 

 -  Huomisen humanis� -kampanjan toimintaa esi�eli Aapo Grönroos. 
 Kampanjan aiheena humanis�en asema yhteiskunnassa, ja työryhmään on 
 koko ajan avoinna uusille osallistujille. Kampanjan toimijat ovat laaja-alaises� 
 yhteydessä eri yhteiskunnallisiin tahoihin. 



 -  Eveliina Weidenbacher kommentoi: tulossa on Huomisen humanis�n 
 vies�ntäseminaari. Kaikkia kannustetaan osallistumaan. Akavan erityisalojen 
 kanssa tarkoitus �ivistää yhteistyötä tänä vuonna. 

 -  Heini Petäjistö esi�eli vies�ntäsektoria. Vies�nnässä käytetään Instagramia, 
 sähköpos�a, Telegramia ja Facebookia. Panostetaan tänäkin vuonna 
 kolmikielisyyteen ja saavute�avuuteen. Suunnitellaan mahdollisuuksien 
 mukaan vies�ntäsuunnitelmaa ja kriisivies�ntäsuunnitelmaa. 

 -  Aapo Grönroos esi�eli työelämää. CV/LinkedIn-työpajalle kysyntää. Ekskuja 
 halutaan pitää, mu�a toivoisimme jäsenistön olevan ak�ivinen ja kertovan, 
 minne halu�aisiin mennä. Tätä kau�a saadaan myös näkyvyy�ä ja sosiaalisen 
 median sisältöä. 

 -  Yhdenvertaisuu�a esi�eli Tony Brusin. Estee�ömyys on humanis�klusterilla 
 puu�eellista, mu�a estee�ömyys�edot ovat jäsenistön saatavilla. 
 Turvallisemman �lan periaa�eet ovat käytössä, näkyvillä �loissa ja saatavilla 
 järjestöille. Yhdenvertaisuuslomake päivite�y. 

 -  Alumnitoimintaa esi�eli Vanessa Quednau. Humanis�cumilla ei ole tänä 
 vuonna alumnivastaavaa. Yhteyksiä alumneihin on, ja alumnit ovat 
 osoi�aneet kiinnostusta toimintaan. Ritaritoimikunta on toiminnassa. 

 -  Eveliina Weidenbacher esi�eli järjestövastaavien toimintaa. Kyseessä on 
 Humanis�cumissa uusi pes�. Vastaavat pitävät huolta yhteydenpidosta 
 jäsenjärjestöihin. Suunnitelmissa tavata erityises� järjestöjä, joihin ei ole ollut 
 suoraa yhtey�ä vähään aikaan. Toivotaan, e�ä järjestöt kutsuvat 
 järjestövastaavia kokouksiin tai muuhun toimintaan. Vuoden ensimmäinen 
 järjestökirje on jo lähete�y. Tarkoituksena olisi käynnistää 
 järjestökummiohjelma ja alumnisähköpos�lista, ja luoda nykyisten, tulevien ja 
 en�sten järjestötoimijoiden välille verkostoja. 

 -  Fuksi- ja tuutoritoimintaa esi�eli Vanessa Quednau. Tarkoituksena 
 suoraviivaistaa tuutoritoimintaa tänä vuonna. Fuksi- ja tuutorivastaavalla on 
 paljon muutakin hommaa, joten virkailijoita kaivataan. Tarkoituksena 
 perustaa Telegram-ryhmä humanis�tuutoreille, kun tuutorivalinnat tehdään. 
 Hallituksesta toivotaan, e�ä päästään taas osallistumaan jäsenjärjestöjen 
 fuksiaisiin. 

 -  Fanny Mar�la poistui kokouksesta hetkeksi klo 19.25. 

 -  Vanessa Quednau esi�eli kansainvälisyyssektoria. KV-vastaavaa ei ole tänä 
 vuonna, mu�a uskomme pystyvämme pitämään toimintamme 
 mahdollisimman kansainvälisenä. Kansainvälisiä opiskelijoita pyritään 



 o�amaan huomioon tapahtumissa. Yhteistyö Orbiksen kanssa on 
 ak�voitunut, ja jatkuu toivo�avas� tänäkin vuonna. 

 -  Eveliina Weidenbacher esi�eli ympäristötoimintaa. Ympäristöasioihin 
 panostetaan jatkossakin. Lisäksi halutaan kannustaa jäsenjärjestöjä ja 
 humanis�opiskelijoita ympäristöystävälliseen toimintaan. Myös tälle on luotu 
 Telegram-ryhmä. Tarkoitus käydä HYY:n ympäristövaliokunnan järjestämissä 
 ympäristökoulutuksissa ja jakaa niistä saatua �etoa jäsenjärjestöille. Pidetään 
 yllä kierrätysjärjestelmää klusterilla. Suositaan vujulahjoina ainee�omia 
 lahjoja ja tapahtumissa kestäviä tapahtumakoristeita. 

 7.  Vahvistetaan tulo- ja menoarvio ja määrätään jäsenmaksun suuruus 

 -  Agneta Trux esi�eli talousarviota vuodelle 2024. Suuri ero viime vuoteen on 
 kohta “tuo�eet”, koska tänä vuonna tapahtuvaan laulukirjojen uudistamiseen 
 vaaditaan rahaa. Lisäksi toimistotarvikekustannuksia on lisä�y 
 ne�sivu-uudistuksen vuoksi. Myös sääntömuutokseen menee rahaa (muut 
 hallintokulut). Tuloja on tälle vuodelle vähemmän kuin menoja, mu�a tehdyt 
 päätökset ovat perusteltuja. Talousarviossa pyri�y huomioimaan inflaa�o, 
 mikä saa�aa johtaa �lamaksujen nostoon. 

 -  Istuva hallitus poistui huoneesta keskustelun ajaksi. 

 -  Talousarvio hyväksy�in. 

 -  Jäsenmaksun suuruudeksi ehdote�in 0 euroa. Yhdistys hyväksyi ehdotuksen. 

 8.  Humanis�cumin sääntömuutosehdotus 
 -  Puhe�a sääntömuutoksesta on ollut jo pitkään. Muutokset ovat pieniä. 

 -  1. Hallituksen jäsenten mahdollinen määrä halutaan nostaa 15:een henkilöön. 

 -  Tämän kokoinen järjestö tarvitsee nykyistä suuremman hallituksen. 
 Lisäksi mahdollistetaan mahdollisimman monille osallistuminen 
 hallitustoimintaan. 

 -  2. Vaalikokousten toimintajärjestystä muutetaan. Halutaan jatkossa valita 
 ensin hallituksen muut jäsenet ja pää�ää hallituksen koosta si�en. 

 -  3. Jatkossa ei päätetä toimikun�en järjestämisestä vielä vaalikokouksessa, 
 koska keskustelu käydään joka tapauksessa järjestäytymiskokouksessa. 

 -  Sääntömuutoksia ei voida vielä tässä kokouksessa vahvistaa, mu�a niitä 
 kannatetaan alustavas�. 

 9.  Käsitellään muut mahdollises� esille tulevat asiat 



 -  Vanessa Quednau o� esille tulossa olevan ylimääräisen yhdistyksen 
 kokouksen, jossa tullaan käsi�elemään vastuuvapau�a, raha-asioita ja 
 sääntömuutosta. Hallituksen kokouksessa 17.2. tullaan sopimaan kokouksen 
 ajankohta. 

 -  Agneta Trux mainitsi, e�ä hallituksille 2021 ja 2022 ei ole vielä myönne�y 
 vastuuvapauu�a. Tätä myöntämistä pitäisi käsitellä myös ylimääräisessä 
 yhdistyksen kokouksessa. 

 -  Tony Brusin lisäsi, e�ä jos jäsenjärjestöistä löytyy kiinnostusta toimintaan, 
 apua tullaan tarvitsemaan. 

 10.  Kokouksen päätös 

 Puheenjohtaja pää� kokouksen ajassa 19.54. 

 Pöytäkirjan vakuudeksi 
 Helsingissä, 

 ___________________________  ___________________________ 

 puheenjohtaja  sihteeri 
 Eveliina Weidenbacher  Heini Petäjistö 

 Olemme tarkastaneet tämän pöytäkirjan ja todenneet sen seuraavan uskollises� 
 kokouksen kulkua Helsingissä, 

 ___________________________  ___________________________ 

 pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 
 Karoliina Valalehto  Daniel Dekker 


